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Geacht college, 
 
Op 26 augustus stelde de fractie van de SP vragen over de plannen met de City Parking 
Noordse Bosje. Daarover nog twee aanvullende vragen: 
 
 
1. Het plan wordt door de ontwikkelaar aangeprezen als “een heel duurzaam plan”. De 

verdieping hoogte van de parkeergarage is te laag om er woningen of kantoren in te 
bouwen. Dat roept de vraag op of de garage dus geheel of gedeeltelijk gesloopt moet 
worden om het plan te kunnen realiseren, hetgeen in het algemeen, maar zeker bij een 
zo zware betonconstructie, allerminst duurzaam zou zijn. 

 
2. Volgens het college zal de bibliotheek in de Gooise Brinkpassage jaarlijks 367.000 

bezoekers trekken1. Dat zijn er gemiddeld 1000 per dag. Een deel daarvan zal met de 
auto komen. Waarom bent u van mening dat de (rest)capaciteit van de City Parking niet 
hoognodig zal zijn om die bezoekersstroom in goede banen te leiden, temeer daar de 
(rest)capaciteit van de parkeergarage aan de Kerkbrink straks beperkt is?  

 
3. Bent u bereid om deze voor de centrumontwikkeling cruciale parkeervoorziening als 

zodanig te handhaven? 
 

 
Rob Docter 
Democraten Hilversum 
 
 
 

 
1 Raadsvorstel De nieuwe bibliotheek in het hart van de stad (gemeenteraad 21 september 2022) 


